
Antsla Vallavolikogu
EELARVE- JA MAJANDUSKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 

Antsla 11. jaanuar 2016 nr 1

Algus kell 15.00, lõpp kell 17.00.

Koosoleku juhataja: Kurmet Müürsepp, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees
Protokollija: Helle Savi, sekretär-registripidaja

Osa võtsid komisjoni liikmed: Kurmet Müürsepp, Merike Prätz, Eve Sikk, Kalmer Kallion, 
Greta Puija ja Kaire Uiboleht.
Puudusid: Rando Treimuth, Jaanus Pruuli ja Heinar Kool.

PÄEVAKORD:

1. Antsla valla 2016. aasta eelarve vastuvõtmine I lugemine
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja

2. Antsla Vallavolikogu 19. märtsi 2013. a määrusega nr 4 kehtestatud „Antsla valla ametiasutuse
hallatavate asutuste personali koosseisud, töötasustamise alused ja töötasumäärad“  lisa 2 
muutmine

Ettekandja: Merike Prätz, vallavanem
3. Antsla Vallavolikogu 19. märtsi 2013. a määrusega nr 3 kehtestatud  „Antsla Vallavalitsuse 
palgajuhend” lisa muutmine

Ettekandja: Merike Prätz, vallavanem
4. Omniva pakiautomaadi paigaldamisest Antsla linna ja selle edaspidisest toetamisest 

Ettekandja: Merike Prätz, vallavanem
5. Vallavara võõrandamine kirjaliku enampakkumise korras

Ettekandja: Avo Kirsbaum, majandusspetsialist
6. Kaia Pruuli, Tiit Tõnts , Rando Treimuth, Kalle Nurk, Jaanus Kala, Üllar Ahi ettepanek

Ettekandja: Kaia Pruuli

1. Antsla valla 2016. aasta eelarve vastuvõtmine I lugemine

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk ja tutvustas 2016. a eelarve planeeritavaid tulusid ja 
planeeritavaid kulusid (materjal antud protokolli lisana).

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmete ettepanek oli esitada määruse eelnõu volikogule I lugemiseks.

2. Antsla Vallavolikogu 19. märtsi 2013. a määrusega nr 4 kehtestatud „Antsla valla 
ametiasutuse hallatavate asutuste personali koosseisud, töötasustamise alused ja 
töötasumäärad“  lisa 2 muutmine

Ettekandega esines vallavanem Merike Prätz. Mõned ametikohad on muutunud, mõned juurde tulnud 



või ära jäänud, sellest tingitult on ka määruse eelnõu koostatud.

Toimus arutelu. 

Tekkis küsimus millise kvalifikatsiooniga õpetajat nähakse õpiabi õpetaja ametikohal. Täpsustatakse 
volikogu istungiks.

Komisjoni liikmete ettepanek oli esitada määruse eelnõu volikogule arutamiseks ja kinnitamiseks. 

3. Antsla Vallavolikogu 19. märtsi 2013. a määrusega nr 3 kehtestatud  „Antsla Vallavalitsuse 
palgajuhend” lisa muutmine

Ettekandega esines vallavanem Merike Prätz. 
Ettepanek on lisada II palgagruppi noorsootöötaja ametikoht ja viia raamatupidaja II palgagrupist III 
palgagruppi. 

Komisjoni liikmetel küsimusi ei olnud.

Komisjoni liikmete ettepanek oli esitada otsuse eelnõu volikogule arutamiseks ja kinnitamiseks. 

4. Omniva pakiautomaadi paigaldamisest Antsla linna ja selle edaspidisest toetamisest

Ettekandega esines vallavanem Merike Prätz. 
Ettepanek vallavalitsuse poolt Omniva pakiautomaadi paigaldamiseks on tehtud sellepärast, et  meie 
piirkonna inimesed väga palju seda kasutavad ja selle kohta on vallamajast küsimas käidud.  
Arenguspetsialist suhtles Omniva klienditeenindusega. Omniva selgitas välja Antsla Postkontori 
pakikäibe, mis on 588 ühikut (pakki) kuus. Arvestades siia juurde ka teiste teenusepakkujate, 
SmartPost, DPD jne pakkide käibe, on tõenäoline, et pakikäive Antslas tuleks tunduvalt suurem kui 
588 ühikut.  Kui pakkide käive ulatub 800-ni kuus, ei pea omavalitsus Omnivale teenuse pakkumise 
eest juurde maksma, vastasel korral peab.
Mõtlemapanev on see, et Omniva pakub 7. aastast lepingut, see on küllaltki pikk aega. Võimalik, et
eelleping jõuab volikogu istungi ajaks.
Vallavalitsus soovib teada eelarve- ja majanduskomisjoni arvamust. 

Toimus arutelu. 

Komisjoni liikmete ettepanek oli, uurida milline on Omniva käive Võrus. Komisjoni liikmed 
põhimõtteliselt toetasid pakiautomaadi paigaldamist Antsla linna. Arutelu jätkub volikogu istungil.

5. Vallavara võõrandamine kirjaliku enampakkumise korras

Ettekandega esines majandusspetsialist Avo Kirsbaum.
Antsla Vallavalitsus teeb ettepaneku, müüa pärandvarana saadud „Metsani“ kinnistu, mis asub 
Võrumaal, Vastseliina vallas, Heinasoo külas kirjaliku enampakkumise korras,  alghinnaga 20 000 
eurot. Kinnistu pindala on 6,39 ha.

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmete ettepanek oli esitada otsuse eelnõu volikogule arutamiseks ja kinnitamiseks. 



6. Kaia Pruuli, Tiit Tõnts , Rando Treimuth, Kalle Nurk, Jaanus Kala, Üllar Ahi ettepanek

Ettekandega esines Kaia Pruuli. 
Antsla Vallavolikogu liikmed on teinud ettepaneku moodustada haldusterritoriaalse korralduse 
muutmise algatamiseks töögrupp ning alustada ettevalmistustega ühinemisläbirääkimiste 
algatamiseks.
Otsuse eelnõu kohaselt teha ettepanek Urvaste vallale, Karula vallale, Sõmerpalu vallale, Tõlliste 
vallale. Samuti võiks mõelda Varstu, Mõniste ja Rõuge vallale ettepaneku tegemist. 
Ettepanek ühinemisläbirääkimiste alustamiseks on ajendatud sellest, et naabervallad on juba saanud 
või teinud ühinemisettepanekuid suurematele valdadele.

Vallavanem ütles, et ebaselgust on praegu palju, riik ei ole veel seadust vastu võtnud.

Toimus arutelu. 

Vallavanem informeeris, et Võru Omavalitsuste Liit esitab EAS-i taotluse omavalitsusüksuste 
vabatahtliku ühinemise koordineerimiseks, tähtaeg on 20. jaanuar. Tõenäoliselt projekti omaosalus 
võetakse VOL-i reservfondist. Vallavanem eeldas, et volikogu kiidab osalemise projektis heaks. 
Omavalitsuste liidu eesmärk on, et haldusreform oleks maakondlikult kokku lepitud.

Arutelu käigus öeldi, et haldusreform muudab väiksemate kohtade elu halvemaks. 

Komisjoni liikmed toetasid töögrupi moodustamist ja seisukohta, et omavalitsuste võimaliku 
ühinemise korral tuleb läbirääkimisi alustada piirnevate omavalitsustega ja suhelda inimestega 
Komisjoni liikmed avaldasid soovisi osaleda haldusreformi puudutavatel koosolekutel.

Kurmet Müürsepp
komisjoni esimees Helle Savi

protokollija


